



## Leszek Piotrowski Lesstro

Polen/Poland

Leszek Piotrowski Lesstro ist ein international renommierter klassischer Realist. Geboren 1984 in Gdynia, Polen. Absolvent der Europäischen Akademie der Künste in Warschau. Zahlreiche internationale Auszeichnungen: Hongkong – Goldener Trophy Award bei World's Nude Show (2009). Italien – 1. Preis im Internationalen Maleriewettbewerb "Natale di Roma" (2009/2010), Preis des Jurypräsidenten (2011); 1. Preis im XI. Memorial "Antonello da Messina", Sizilien (2011). Spanien – Finalist des 5. Internationalen figurativen Malerei- und Skulpturenwettbewerbs (2010); seine "Maja" wurde in der ständigen Sammlung des MEAM-Museums, Barcelona, ausgestellt. Russland – 2. Auszeichnung, Russische Kunstwoche "Nude Aesthetic" und 2. Preis im Kunstportrait Club, 2. Internationales Festival in Moskau (2016). USA – Einladung des New Tang Dynasty TV nach New York (Ausstellung von "Agnes"); Finalist des Internationalen Wettbewerbs für figurliche Malerei des NTD TV (2014); 1. Preis bei den American Art Awards, Hollywood "Impressionism Animal" (2016).

Leszek Piotrowski Lesstro is an internationally renowned classical realist painter. Born 1984 in Gdynia, Poland. Graduated from the European Academy of Arts in Warsaw. Numerous international awards: Hong Kong – Golden Trophy Award at World's Nude Show (2009). Italy – 1st Prize in the International Painting Competition "Natale di Roma" (2009/2010), Prize of the Jury President (2011); 1st Prize in the XI Memorial "Antonello da Messina", Sicily (2011). Spain – Finalist of the 5th International Figurative Painting and Sculpture Competition (2010); his "Maja" was exhibited within the permanent collection of MEAM Museum, Barcelona. Russia – 2nd Award in the Russian Art Week "Nude Aesthetic" and 2nd Award in the Art Portrait Club, 2nd International Festival in Moscow (2016). USA – Invited by the New Tang Dynasty TV to New York to exhibit his painting "Agnes"; finalist of the International Figure Painting Competition by NTD TV (2014); 1st Award in the American Art Awards, Hollywood "Impressionism Animal" (2016).

[www.leszek.piotrowski.net-galeria.eu](http://www.leszek.piotrowski.net-galeria.eu)



**Braune Studie**, 2013, Öl auf Leinwand, 100 x 130 cm

**Brown Study**, 2013, oil on canvas, 100 x 130 cm